



Mødereferat

Emne	Brugerrådsmøde
Dato / tid	1.februar 2018
Sted	VIP
Deltagere	Evald Andersen, Poul Rasmussen, Paul Erik Gjerka, Dan Nedensgaard, Lisbeth Mariegaard, John Sørensen, Jutta Hørlyck, Allan Holst, Hanne Berthelsen
Fraværende	-
Afbud	-
Mødeleder	Allan Holst
Referent	Kate Nielsen

		Deadline	Ansvarlig
1.	<p>Hvad har været unikt i Aktivitetshuset i januar måned ? Allan har af gode grunde ikke sin gang i Huset, men roste den store frivillighed</p>		
2.	<p>Godkendelse af referat fra 31. maj 2017 Referatet blev godkendt.</p> <p>Gennemgang af aktionspunkter:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Hvordan er de frivillige forsikrede: Der er 2 former for forsikring, som er behandlet og skal godkendes i Børne-, Fritids- og Kulturudvalget den 2. uge i marts. • Foto af aktivitetsledere: 2 personer har meldt sig til opgaven, Ole Larsen Og Torben Stender Nielsen. Det skal foregå i foto-atelieret, så de bliver ensartede. Poul sætter det i gang. 		Poul
3.	<p>Orientering fra udvalg og grupper:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Tilbage melding fra Infomøde for nye brugere: Fint fremmøde, der er ønske om mere snak om de fremlagte informationer på bordene. Evald ærgrede sig over ikke at have fået omtalt Spilledagen i caféen. Ønske fremover om planlægningsmøde, måske navneskilte. Hvis det er muligt ville det være godt med en tilbage melding fra en ny bruger. • Nyt fra videogruppen: Ole Christensen, Karlo Sørensen og Carsten Kramer har meldt sig som nye aktivitetsledere. Sagen om Dronen er taget til efterretning og afsluttet. Hanne sender Brugerrådets 		

	<p>konklusion til Knud Abildgren.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Info fra temamøder: John har haft møde med Aktivitetslederne af Studiekredsene. Man drøftede regler for Huset og det at være Aktivitetsleder. Der afholdes møde igen august / september. Også Aktivitetslederne for de Kreative har afholdt møde, der blev Aktivitetslederens rolle drøftet. Hos De Tekniske har Jan Jansen fra kommunen været på besøg. Der fremkom forslag om flere skærme i festsalen. • Nyt om parkering og Kedelhus: Ønske om parkering ved Bøgehækken drøftes med Strandparken. Biblioteket opfordres til at annoncere med "ingen parkering", når der afholdes arrangementer i Kedelhuset. • Afd. 9 overvejer deres brug af Kedelhuset. Der vil komme mere info efter deres afdelingsmøde i maj. 		
4.	<p>Evt. ændring af vedtægter Der fremkom flere forslag til rettelser. Der blev nedsat en gruppe Lisbeth, Evald og Dan, der skal fremlægge ændringer til næste møde.</p>		
5.	<p>Forberede og planlægge næste årsmøde Indlæg i Væveren, alt materiale er klart. Man enedes om, at der kan stemmes på 3 kandidater. Suppleanterne tages fra dem der har 4. og 5. flest stemmer På valg er: Paul-Erik Gjerka (ønsker ikke genvalg) Poul Rasmussen (ønsker ikke genvalg) Lisbeth Mariegaard (ønsker genvalg)</p>		
6.	<p>Plan over brandudstyr og flugtveje John orienterede, nu afventes der besøg af Hovedstadens Beredskab.</p>		
7.	<p>Kommentarer og godkendelse af Aktivitetslederrollen Blev godkendt. Udleveres til alle Aktivitetsledere.</p>		
8.	<p>Godkendelse af "Hvad er Dragør Aktivitetshus for en størreelse?": Blev godkendt.</p>		
9.	<p>Lukketider i Informationen og Ældre Sagen På et møde har flertallet stemt for, at man gerne ville lukke kl. 14.30. Men nogle har ytret, at de godt vil sidde til kl. 15. Brugerrådet så helst at der var bemanning til kl. 15, men det skal være frivilligt, der blev stemt, men det stod lige. Poul tager snakken med Informationen.</p>		Poul
10.	<p>Inspirationstur for Brugerråd og Aktivitetsledere: Der var stemning for en tur. Dan har haft kontakt til</p>		Dan

	Frederiksværk/Hundested, det må blive den 2. maj.		
11.	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> • Ny benpresser i Motionen. Den "gamle" kører indtil videre. Man kan få testet sin kondi i Motionen. • Forslag om skærm til nyheder fra Dragør, men hvem donerer skærmen? • 18. marts er der Vennernes bankospil i festsalen. 		

Næste BR møde: Torsdag den 1. marts 2018

Punkter til næste dagsorden:

Ændringer af vedtægter

-oOo--